

由即日起至2024年12月31日 (或优惠列明之指定日子) · 顾客只须出示有效遨凯酒店房卡 · 即于推广期内享奥海城以下商户优惠 :

Tenants 商户名称 (跟A至Z顺序排)	Offer (EN)	商户优惠	Terms & Conditions	优惠条款细则
1 BOUTIQUE BY THE GRAND	-8% discount on regular priced items (except coffee & ice cream) -Free upgrade to large size upon purchasing any take-away coffee. -Free upgrade to mochi ice cream upon purchasing any single scoop of ice cream.	-惠顾正价货品可享九二折优惠 (咖啡和雪糕除外) -惠顾外卖咖啡, 可享免费升级至大杯装。 -惠顾单球雪糕, 可享免费升级至即包雪糕。	1. This offer is valid for use in Olympian City branch only. 2. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. 3. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. 4. One special offer can be used on each purchase per customer. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 5. Unless otherwise specified, the promotion period of the offers valid until 31 Dec 2024. 6. Participating merchants reserves the right to exercise this offer should there be any disputes.	1.此优惠只适用于奥海城分店。 2.商户或会因情况以作出优惠内容之更改, 恕不另行通知, 及以商户决定为准。 3.请于付款前出示优惠券或相关的证明文件。 4.每人每次限用优惠一次。 此优惠不可兑换现金、不设找续或与其他优惠及其他推广折扣同时使用。 5.除特别注明外, 本优惠有效期至2024年12月31日。 6.如有任何争议, 参与商户保留最终决定权
1 Mak's Noodle 麥天雲吞麵世家 1920	Guests staying at The Olympian Hong Kong can enjoy 12% discount upon spending HKD100.	入住香港遨凯酒店的住客凡消费满100元港币可享88折扣优惠。	1. This offer is valid for use in Olympian City branch only. 2. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. 3. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. 4. One special offer can be used on each purchase per customer. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 5. Unless otherwise specified, the promotion period of the offers valid until 31 Dec 2024. 6. Participating merchants reserves the right to exercise this offer should there be any disputes.	1.此优惠只适用于奥海城分店。 2.商户或会因情况以作出优惠内容之更改, 恕不另行通知, 及以商户决定为准。 3.请于付款前出示优惠券或相关的证明文件。 4.每人每次限用优惠一次。 此优惠不可兑换现金、不设找续或与其他优惠及其他推广折扣同时使用。 5.除特别注明外, 本优惠有效期至2024年12月31日。 6.如有任何争议, 参与商户保留最终决定权。
2 outback	Enjoy 15% off for dine-in and takeaway while presenting room card of The Olympian Hong Kong Hotel	出示遨凯酒店房卡, 堂食及外卖自取可享全单85折优惠	1. This offer is valid for use in Olympian City branch only. 2. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. 3. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. 4. One special offer can be used on each purchase per customer. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 5. This offer is not applicable on public holidays and festive days (including the second day of Lunar New Year (11-Feb), Valentine's Day (14-Feb), Easter Sunday (31-Mar), Mother's Day (12-May), Father's Day (16-Jun), Mid Autumn Festival (17-Sep), Christmas holiday period (24 to 26 Dec) and New Year's Eve (31-Dec)). Terms and conditions apply. 6. Unless otherwise specified, the promotion period of the offers valid until 31 Dec 2024. 7. Outback Steakhouse reserves the right to exercise this offer should there be any disputes.	1. 此优惠只适用于奥海城分店。 2. 商户或会因情况以作出优惠内容之更改, 恕不另行通知, 及以商户决定为准。 3. 请于付款前出示优惠券或相关的证明文件。 4. 每人每次限用优惠一次。 此优惠不可兑换现金、不设找续或与其他优惠及其他推广折扣同时使用。 5. 优惠不适用于公众假期、特别节日 (包括农历年初二 (2月11日)、情人节 (2月14日)、复活节星期日 (3月31日)、母亲节 (5月12日)、父亲节 (6月16日)、中秋节 (9月17日)、圣诞节假期期间 (12月24至26日) 及除夕 (12月31日))。 6. 优惠受条款及细则约束。 7. 除特别注明外, 本优惠有效期至2024年12月31日。 8. 如有任何争议, Outback Steakhouse 保留最终决定权。
3 Sawadee Chef	Spend HKD \$300 or above to receive 1 complimentary Satay Skewer Platter (Lite) (Pork, beef, and chicken 1 each).	消费满\$300即送你免费享用轻盈沙爹串烧拼盘	1. Spend a minimum of HK\$350 (excluding service charge and other discounts) to receive one complimentary Satay Skewer Platter (Lite) (Pork, beef, and chicken (1) each). Limited quantity, available on a first-come, first-served basis while stock lasts. Splitting bills at the same table is not allowed. One redemption voucher per table. 2. This offer applies to dine-in only and is not valid for takeaway, delivery, or any other form of dining service. 3. This offer is valid for use in Olympian City branch only. 4. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. 5. Please present valid coupons or relevant documents before purchase. 6. One special offer can be used on each purchase per customer. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 7. Unless otherwise specified, the promotion period of the offers valid until 31 Dec 2024. 8. LUBUDS GROUP reserves the right to exercise this offer should there be any disputes.	1. 消费满港币\$350 (不包括服务费和其他折扣) 即可免费获得 (1) 份—轻盈串烧拼盘 (猪、牛、鸡, 各一串), 数量有限, 先到先得, 换完即止。 同桌不可分单, 每桌限使用一张兑换券。 2. 此优惠只适用于奥海城分店。 3. 此优惠仅适用于堂食消费, 不适用于外卖、外送或其他形式的用餐服务。 4. 商户或会因情况以作出优惠内容之更改, 恕不另行通知, 及以商户决定为准。 5. 请于付款前出示优惠券或相关的证明文件。 6. 每人每次限用优惠一次。 此优惠不可兑换现金、不设找续或与其他优惠及其他推广折扣同时使用。 7. 除特别注明外, 本优惠有效期至2024年12月31日。 8. 如有任何争议, LUBUDS GROUP保留最终决定权。
4 Tim Ho Wan Dim Sum Specialist 添好运点心专门店	Complimentary poached head lettuce upon dine-in purchase of HK\$70	堂食凡惠顾满\$70或以上, 即送白灼西生菜一碟	1. This offer is valid for use in Olympian City branch only. 2. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. 3. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. 4. One special offer can be used on each purchase per customer. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 5. Unless otherwise specified, the promotion period of the offers valid until 31 Dec 2024. 6. Participating merchants reserves the right to exercise this offer should there be any disputes.	1.此优惠只适用于奥海城分店。 2.商户或会因情况以作出优惠内容之更改, 恕不另行通知, 及以商户决定为准。 3.请于付款前出示优惠券或相关的证明文件。 4.每人每次限用优惠一次。 此优惠不可兑换现金、不设找续或与其他优惠及其他推广折扣同时使用。 5.除特别注明外, 本优惠有效期至2024年12月31日。 6.如有任何争议, 参与商户保留最终决定权。